

# 會務報告 Announcements 12-12-2021

1. 下主日12月19日有教會家庭時間。歡迎大家來參加。

We will have a church family time next Sunday, December 19.  
Everyone is welcome to join.

2. 聖誕夜特別聚會將於週五12月24日晚上8點舉行。

A special Christmas Eve gathering will be held on Friday,  
December 24 at 8pm.

# 會務報告 Announcements 12-12-2021

Invitation from Maryland Gospel Church

馬利蘭福音教會敬邀參加

Christmas Carol 聖誕頌讚

Luke 2:11 Today in the town of David a Savior has been born to you; he is the Messiah, the Lord.

路加福音 2:11 今天在大衛的城裡，為你們生了救主，就是主基督。

Praise & celebrate the birth of Jesus!

讚美詩歌，歡慶主耶穌的誕生！

Email: [MarylandGospelChurch@gmail.com](mailto:MarylandGospelChurch@gmail.com)

Phone number: 240-449-4502

<http://marylandgospelchurch.org/>

12/24/21, Friday 8:00pm ET

Zoom ID: 283 390 5153

Password: 392766

# 會務報告 Announcements 12-12-2021

3. 我們教會將於2022年的第一個主日(1月2日)重啟實體聚會，聚會時間是主日上午10點開始，聚會地點是 Stone Mill Elementary School (14323 Stonebridge View Dr, North Potomac, MD 20878)。實體聚會的同時，我們會提供網絡直播。接下來的兩個主日，我們會陸續跟大家報告具體的聚會安排。

**Our church will resume in-person Sunday worship service on the first Sunday of 2022 (January 2). It will start from 10:00am, at Stone Mill Elementary School (14323 Stonebridge View Dr, North Potomac, MD 20878). There will be live streaming of the service at the same time. We are going to report details of the arrangement on the following Sundays.**

# 會務報告 Announcements 12-12-2021

4. 感恩節特別聚會的部分見證錄音已經上傳到教會的網站上 <https://marylandgospelchurch.org/zh-hant/個人見證分享/>。歡迎大家收聽！

Some of the testimonies shared during the special Thanksgiving gathering have been uploaded to the church website <https://marylandgospelchurch.org/personal-testimony/>. You are welcome to listen.

# 會務報告 Announcements 12-12-2021

5. 本週 "2-1-1讀經計劃"：週五查考彼得後書 3:17-18，"在恩典和知識上長進"，並有讀經心得分享；背誦經文是約珥書 2:13 "你們要撕裂心腸，不撕裂衣服。歸向耶和華你們的神；因為他有恩典，有憐憫，不輕易發怒，有豐盛的慈愛，並且後悔不降所說的災。" 每日閱讀經文是阿摩司書 2-6 章。大家可以在教會的網站上收聽每日的靈修聚會錄音 <https://marylandgospelchurch.org/zh-hant/晨早靈修分享/>。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: On Friday, we are going to study 2 Peter 3:17-18, "Grow in the Grace and Knowledge", and we will have a testimony sharing time. Bible memory verse is Joel 2:13 "Rend your heart and not your garments. Return to the LORD your God, for he is gracious and compassionate, slow to anger and abounding in love, and he relents from sending calamity." Daily Bible reading: Amos 2-6. You can listen to the daily devotion meeting recording in the church website <https://marylandgospelchurch.org/morning-devotion/>.